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z sesjiRady Gminy Mietków
z dnia 16 maja 201I t.

sesję olworzył Przewodniczący Rady cminy - Józef Żygadło słowami
',olwieram sesję Rady Gminy Mie1ków,', przywilał wszystkich febrmych' na
podstawie 1js!y obecności slwie.dził quorum i przedśawił porządek obrad:

L' Podjęcie uchwały w spl€wie zmiany budżetu 8miny na 201] rok.
2' Podjęcie uchwały w sprawie pżysiąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowaia pŹestżelnego gminy Mielków obejmująceeo obszar $,
obrębach geodezyjnych Wawżeńczyce i stróża, związaDy z eksPloatacją f,}óz
mszywa naruramego.

3. Wnioski i ifterpelacje radnych.

Porfądek zoŚał pŹyjęry j ednogłośnie'

Re8ina ozga skarbnik Gminy p|oponuję zwięksfyć budże1 o kwo!ę 24
500'00 zł' . są to wplaly na usługi lek]amowe i darowizna przekaana na
or8anizację imprezy nad zalewen w Mietkowie ' '.Marino$,aDie _ Mietków
20]]..Należy zwiększyć również plan dotacji podmiotowej dla Gmimego
ośrodka Ku]tu.y w Mietkowie jako organizalora plenerowej imprezy' a także
na otwarcie ośrodka spoltów Wodnyclr w Bouygriewie' Dokonuje Śię 1eż
pŹesunięcia między działamipornniejszając o klotę ] ]]2'00 zł' dfiał obsługa
długu jednostki samorządu teq,torialnego pveznaczając ją na adarie
..Rozbudowa oczyszcfalni ścieków oraz rozbudowa kanalizacji sanilamej lv

Po zmianach. plan dochodówbudżetu - L2 784 979,00 zł

. dochody bieżące' 9 3 l0 i8E,79 zł' i dochody mają&owe. 3 471 790,5] u]'
. p]an wydatków budżetu _ 12 024 |24.5| zł.

. dochody bieżące.9 470 7]0'l] fł' i dochody najątkowe 2 553 394' 38 zł'
Następnie przedslawiła pro.jekt uchwały

Głosowało ]4 radnych oddano l'1głosów.,za'.
Pżewodniczący slwierdził, że uchwała została podjęIa jednogłośnie'

Agnieszka wesołolvska - iDsp' ds' budoMictwa - uchwała podejmowanajes!
na wniosek Kopalni Byczeń' celem jej lodjęcia jest zwiększeDie obszaru
eksploatac.ji na ter€n udokmentowanych złóż knszywa natumlnego'
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Projekt uchwa]y przedstawiła Helena Ańymowicz Z.ca Przewodniczącego Gminy

Głosowało l4 radnych -oddano ]4 g}osów,'fa.'
Przewodniczący slwiedził, że uch\ła}a zoslała podjęta jed.o.Ełoś!je'

Ad 3.
Wniosków i interpeLacji nie zgłoszolo'

Adan Kozfuowicf wójt w przygotowaniu jest tradycyjna, co|ocha
impreza Marinowfuie' zapraszam wszystkich ijednocześnie proszę o pomoc

. Mirosław stawski - Dylektor GoK _ również serdecznie zapraszam do
udfiału w imprefie a także proszę o pomoc $, olganizacji ' szczególnie w
piąlek' Borzygniew działa caF/ cfas. Proszę także o po]noc w Pouądkowaniu

NaśępDie omówił pro8ram imprezy'
wójt chciałbym podziękować osobob. klóre przyczynily się do budo\'f
ośrodka sportów wodnych, sąto Ireneusf słoma' stanis}aw Susło' Zuzanna
smereka. To w szczególności dzięki nim ien ośrodckpowstał.

- Zuzanna Smereka radna Powialu wrocławskiego l' słoma od 2002 roku
działał w tej sprawie. dzięki ni €mu powstał len oś|odek' to bardzo cieszy'
Te|az będziemy dążyó do lego aby ośrodek spotów wodnych został podpięty
pod GoK 1a aby lozbudować ośrodek' PŹez Powiai fanldniony jeś
kierownik' są jeszcze .ł e1a1y' Ze Swej Strony zobimy wszystko aby len
ośrodek się rozwijał. Jeś to nasza wizytówka' Droga dojazdowa musi być
aobiona do 20 mają

- ]reneusz słoma radny Powiatu wrocławskiego w 2002 roku $płynął
wniosek od Zv,iązku Źe8larskiego podpisany przez Baranowskie.qo, dlatego
powstał pomysł aby \rybudować taki ośrodek. Będę w dalszym ciągu dzieli}
się pomysłami jestem W kontakĆie ze Slarostąi z wójlem. Chcielibyś|ny, aby
ośrodek słułł wszysikim nrieszkańcom, a także wszystkim ]udziom z

H' Ańymowicz Z.ca Przewodniczącego Rady Gmjny dfiękujeńx że coś
się faczęło dziać w slrawie drogi' bo było bardzo dużo interwencji
Wójt - jeże]i chodfi o ograniczenie prędkości samochodów ciężarovfch z
kopaLni ''Byczeń to będę rozmawiał z panem Niewiadonskim' w
Wawrzeńczycach trochę się uspokoiło po rozmowie f kielowniclwem finny z

- H' Ańymowicz - prośba rodficów dzieci ucfęsfczających do Pżedszkola 1v
Milinie o wsparcie finansowe ' ]0 !ys. rocznie' do przedszkola ucfęSzcza 25
dzieci z Milina i z Piławy - PŹedstawię pismo olaz kalendarium rvydarzeń
w których dziecite brały udział'
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NaŚlępnie p.fedstawiła komunikaty
w sprawie medalu dla rodficó\ których dzieci pehiły nienagm]e słuŻbę wojSkoY,ą
w sprawie pie1grfymki do Lichenja sołlysi, środowiska wiejskie'

Bożena Cap a co fdrogądo Proszkowic
Z' smereka są środki na ?akup nasy do łatania dziur na 8orąco' Cały czas na
bieżąco będzieny napńwiać drogi

- I.{enryk KaŹmierczak . na dlodze do Maniowa między moslami pŹy samej
drodze rcślie grusza, prośba o.jej usunięcie
Z. Smereka - zgłoszę to, infornuję też, źe !a drodze w wawżeńczyca.h
koto Pństwa st,.yjskich i czyżowiczów będzie aiwelowany uskok i fałatane
dziury był Pan Filipiuk!a wizji.

- Pan Rysfard Gll nieszkfiiec Domanic jelem mieszkańce]n Domanic od
4 Iat. jes1em członkiem klubu .,Kubryk,'' Za powsla e ośrodka Spońów
Wodnych należy się pochwała dla osób, kLórzy się do tego pżycz}nili, a]e są
Ież inne bŹegi' któ.e sązaniedbane i Ę,magajązagoslodarowania'
Ryszard Łącz radny - w im]eniu swoim i paranan chciałbym prosić o
odpowiedź, czy remolt kościoła w Maniowie wielknn będzie dofinansowany.
Mieszkańcy zorgdizowali zbiórkę' a]ejednak brakuje nam lrcchę środków,
Wójt dofilanso\\'anie nie znalafło Się Y,budŹecie b'I', jeżeli będą środki fe
zwlotu za inweslycję
Regina ofga ska.bnik Gminy - zvfot będzie pżeznaczony na splatę
ked)tu, ate jeżeli po przebudowie budżetu coś sję w}gospodaruje! to na
pewno dotożymy) nie fapomnę o 1ym to chyba nie wsltfymuje prac
remoniowych. Mmy teŻ wniosek Domanic
H' Ańymowicz ksiądz zdobył już ]0 tys' na ten dach

- Wójt dofinansowujemy kościoły w ks,ocie ok. ]5 tys' 2].' chciałbym
utrzymać ten poziomj ale dwa naraz nie da rady' D]a kościoła w Manjowie
Wie]kilt] postarmy się \ygospodarować jakieś środki'
Mirosław slawski chciałbyn jeszcfe poinformować, że w ] .lniu
Marinowania - będzie nnpreza ,.Śpiewanie nad wodą. . odbędzie się wówcfas
koncert pożegnalny zespołu Ujowianki' Panie, które !t dalszym ciągu chcą
śpiewać zostały }'cielone do fespołu Listek Koniczyny. Na ten dfień będą
dodatkowe plakaly - Śerdecznie zapraszam, podfiękujemy zespołowi
Ujowianki.

W zw]ązku z w),cze.paniem tematów Przewodniczący Rady
ses]i słowami ',Zamykam sesję Rady Gminy Mi€tków

Gmin} fJmk]rąl oblady

*"H:'*


